
PODLE STATISTIK EU ZEMŘELO NA
NÁSLEDKY OČKOVÁNÍ PROTI KORONAVIRU
JIŽ 10 570 OSOB. SMUTNOU STATISTIKU
VEDE VAKCÍNA PFIZER, NÁSLEDUJE
MODERNA.
- CZ24 News | 27. května 2021

EU: Evropská zdravotnická agentura (EMA) provozuje stránku Eudravigilance, která
shromažďuje data o nežádoucích účincích oficiálně schválených léků a vakcín v zemích EU.
Na stránce se objevují i údaje ohledně úmrtí na následky očkování vakcínami proti
koronaviru. K 8. květnu 2021 agentura zaznamenala 10 570 úmrtí na následky očkování a
405 279 vážných vedlejších účinků po očkování.

Smutnou statistiku úmrtí vede vakcína Pfizer s 5 368 obětmi, následuje Moderna s 2 865
úmrtími, až pak často diskutovaná Astra Zeneca s 2 102 úmrtími a Johnson/Johnson s 235
úmrtími. Ve statistice nejsou vakcíny Sputnik a Sinovac, které sice použilo Maďarsko, ale nejsou
zatím oficiálně schváleny EMA.

https://cz24.news/podle-statistik-eu-zemrelo-na-nasledky-ockovani-proti-koronaviru-jiz-10-570-osob-smutnou-statistiku-vede-vakcina-pfizer-nasleduje-moderna/
https://cz24.news/podle-statistik-eu-zemrelo-na-nasledky-ockovani-proti-koronaviru-jiz-10-570-osob-smutnou-statistiku-vede-vakcina-pfizer-nasleduje-moderna/
https://cz24.news/podle-statistik-eu-zemrelo-na-nasledky-ockovani-proti-koronaviru-jiz-10-570-osob-smutnou-statistiku-vede-vakcina-pfizer-nasleduje-moderna/
https://cz24.news/podle-statistik-eu-zemrelo-na-nasledky-ockovani-proti-koronaviru-jiz-10-570-osob-smutnou-statistiku-vede-vakcina-pfizer-nasleduje-moderna/
https://cz24.news/podle-statistik-eu-zemrelo-na-nasledky-ockovani-proti-koronaviru-jiz-10-570-osob-smutnou-statistiku-vede-vakcina-pfizer-nasleduje-moderna/
https://dap.ema.europa.eu/analytics/saw.dll?PortalPages


To jsou oficiální údaje, které ale neobsahují úmrtí po očkování v pečovatelských domech a
nemocnicích. Ve skutečnosti budou tato čísla mnohem vyšší.

Zajímavé rovněž je, že nikdo z oficiálních činovníků a politiků nepožaduje zákaz dvou zcela
experimentálních vakcín Pfizer a Moderna, které mají na úmrtích jednoznačně nejvyšší
podíl.

Čím to asi bude? O kvalitě těchto vakcín nejlépe vypovídá sám generální ředitel (a vzděláním
veterinář) firmy Pfizer dr. A. Bourla (59), který se sám zatím očkovat nenechal. Stejně tak se
zatím nenechala očkovat většina “evropských” politiků.

Firma Pfizer nyní vyvíjí vakcínu i pro malé děti a “čeští odborníci” jako Prymula a Chlíbek už
horují pro její povinné nasazení na české děti již na podzim tohoto roku.
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